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folytatni a versenyt. Hetekig 
ápolták, szépen lassan visz- 
szatért a mindennapi életbe, 
aztán elkezdte szőni az ál
mokat arról, hogyan kaphat 
még egy lehetőséget. Újra 
meglátogatta énektanárát, és 
megpróbálta lelkileg is ösz- 
szeszedni magát. Idén újra 
ringbe száll. „Nagyon örülök, 
hogy lehetőséget kaptam. Úgy 
érzem, most meg kell mutat
nom, hogy nem vagyok labi
lis. Amikor tavaly a tévében 
néztem a többieket, nagyon 
sokat sírtam amiatt, hogy én 
feladtam, és nem lehetek ott a 
betegségem miatt. Sajnáltam 
magam, de elhatároztam, ha 
lesz lehetőségem, újra meg
próbálkozom az X-Faktorral 
-  mondja K r i s z t i á n . -  Ren
geteget gyakoroltam az elmúlt 
hónapokban, hogy minden a 
lehető legjobban sikerüljön, 
és csak az járt a fejemben, va
jon mi lesz, hogy lesz, ha még 
egyszer belevágok, mit szól

nak majd a mentorok, ami
kor meglátnak, meg tudnak-e 
bennem bízni újra. Ügy érzem, 
a kezeléseknek köszönhetően 
sikerült összekapnom magam, 
de rendszeresen járok kont
rollra, hogy minden rendben 
legyen. Egy dolgot azonban 
megfogadtam, ha most nem si
kerül, akkor örökre felhagyok 
az énekléssel.”
Nagy változás tavalyhoz ké
pest, hogy most már a csa
ládja is teljes szívvel Kriszti
án mögé állt, igaz, otthon is 
vannak nehézségek. „A csa
ládom sokkal erősebben 
támogat, mint tavaly. Ez is 
rengeteg erőt ad. Amikor 
összeomlottam, ők segítet
tek, vittek orvoshoz, indítot
tak el a gyógyulás útján, és 
ezért nagyon hálás vagyok 
nekik. Még most is a szüle
immel lakom Nagyhalászi
ban, igaz, az elmúlt évben egy 
hónapra felköltöztem Buda
pestre, ahol a vendéglátóipar
ban dolgoztam, de aztán ha
zamentem, hogy nyugodtan 
tudjak gyakorolni. Nemrég 
derült ki, hogy édesapám rá
kos beteg, úgyhogy most már 
érte is küzdők. Szeretnék 
neki segíteni, és egyszer majd 
az öt testvéremnek is abban, 
hogy minél könnyebben bol
doguljanak az életben.”

Újra a színpadon 
köszönthetjük 
a fiatalembert, 

aki tavaly feladta 
a versenyt. Most 

mindenki azt 
találgatja, idén 

vajon végigbírja-e...

Az előző széria egyik 
leg teh etségeseb b 
nek tartott énekese 
ugyan az élő show-ig 
jutott R a d i c s  G i g i  
csapatában, de vé

gül mégsem lépett színpadra 
élő adásban. Néhány nappal 
a start előtt ugyanis feladta 
a küzdelmet és pszichiátriára 
került. Kiderült, korábban is 
kezelték már ott, de abban bí
zott, hogy az X-Faktor kínálta 
új lehetőség majd kigyógyítja, 
elsöpri a betegséget. Azonban 
éppen az ellenkezője történt, 
a stresszhelyzetek annyira 
megviselték, hogy nem tudta


